

FATHERS ARE AWESOME!

TREAT THEM NICE

WITH ISAGENIX!

爸爸太棒了！
和愛身健麗一起善待他們吧！



還記得小時候抱您騎膊馬的爸爸嗎？想他保持年輕和精力充沛？當您訂購指定分數的產品，愛身健麗立即幫您輕鬆送上禮物，讓您的爸爸時刻保持活力！

Still remember the dad whom used to give you piggyback ride? Want him to stay young & energetic? Isagenix helps you to present a perfect gift easily to help your dad stay rejuvenated when you make a qualifying purchase!

推廣期間 PROMOTION PERIOD

2019.6.3 ~ 6.16

- 推廣詳情 PROMOTION DETAILS -



購買200-349BV，即可免費獲得
補水活力飲料粉 (青檸味) 1盒！

Purchase **200-349BV** will receive
1 FREE AMPED Hydrate Stick (Lemon Lime)!



購買350BV或以上，即可免費
獲得至尊乳清蛋白1罐！

Purchase **350BV or more**
will receive **1 FREE IsaPro!**

HOW TO GET
FREE GIFT
IN
ABO

如何在後台辦公室
享用推廣？

1. 請加入指定分數的產品或套裝到購物車內。
Please add qualifying BV order or pak to your shopping cart.
2. 加入禮品。例如：您訂購200-249BV的產品於購物車，請再加入1盒補水活力飲料粉 (青檸味)。
Add free gift(s) to cart. For example, if you placed an 200-249BV order, please add 1 AMPED Hydrate Stick (Lemon Lime).
3. 請檢視您的購物清單。如果您該得到的免費產品顯示為HKD\$0，即代表你已成功贏取禮品。
Please check the cart summary page. If free gift(s) is/are displayed HKD\$0, it means that you get free gift(s) successfully.

立即行動，為您的爸爸注入能量！

ACT NOW! FUEL UP YOUR FATHER TODAY!

條件及細則 Terms and Conditions:

- 推廣期為2019年6月3日美國東岸時間凌晨12點至2019年6月16日美國東岸時間晚上11時59分，禮品送完即止。
Promotion period runs from 3 June, 2019 (12 a.m. ET) through 16 June, 2019 (11:59 p.m. ET), while supplies last.
- 推廣只適用於香港產品目錄或網上購買產品之客戶。Promotion is only available for Customers who purchase products from the Hong Kong catalog or online.
- 自選套裝及超值套裝適用此推廣。This promotion applies to purchases of My Pak and existing paks such as the Value Paks.
- 此推廣將不適用於自動送貨或保障訂單。This promotion does not apply to autoshop or assurance order.
- 在結帳前，免費禮品必須加入在購物車方可享受是次優惠。Free gifts must be added to the cart upon checkout in order to enjoy the benefits of this promotion.
- 合資格指定分數以折扣前之總營業積分計算。Qualifying BV order is based on the total BV before local promotion discount(s).
- 免費贈品均不可要求更換其他產品及退還產品等值現金。Free gifts are non-exchangeable and non-refundable for cash.
- 免費贈品將不會計算營業積分(BV)。No BV will be given on the free product.
- 如推廣條款有任何更改，愛身健麗均不作另行通知。如有任何爭議，愛身健麗將保留最終決定權。
Promotion rules are subject to change by Isagenix at any time without prior notice. In case of any dispute, Isagenix will reserve the right to make final decision.

HONG KONG

